
Zápis z volební valné hromady

Spolek studentů historie FF UK, z. s.

21. 10. 2021

místnost P200, budova FF UK, nám. J. Palacha 2, Praha

Program
1. Úvod
2. Schválení programu
3. Schválení výše členských příspěvků
4. Představení a schválení výroční zprávy
5. Představení revizní zprávy
6. Různé a udělení čestných členství
7. Přestávka
8. Volba volební komise
9. Volba předsedy/předsedkyně
10.Volba místopředsedy/místopředsedkyně
11. Volba výboru
12.Volba disciplinární komise
13.Závěr a různé

1. Úvod
a. Zahájení valné hromady předsedou M. Cápem
b. Valné hromady se účastnilo celkem 35 členů spolku
c. Doplnění programu o schválení zprávy (na žádost O. Crháka), různé (M.

Harasimowicz), udělení čestných členství (M. Harasimowicz) a sebekritika
M. Cápa jako podtitulu valné hromady (O. Crhák, J. Izdný) - schváleno
audiovizuální většinou

2. Schválení programu
a. Předseda M. Cáp představil program valné hromady (viz. výše)
b. Program byl schválen optickou většinou

3. Schválení výše členských příspěvků
a. Navržení členských příspěvků tradičně na 50 kč za semestr (2021/2022)
b. Výše členských příspěvků schválena absolutní optickou většinou
c. M. Cáp apeloval na zaplacení dobrovolných příspěvků za poslední rok

4. Představení a schválení výroční zprávy
a. Výroční zprávy budou dostupné k nahlédnutí na stránkách spolku
b. Jednotlivé body výročních zpráv prezentovali M. Cáp, K. Švandová, E.

Farová, M. Vašík, O. Crhák
c. Je to zázrak ale užitečný byl i David Smrček



d. Odstupující předseda M. Cáp poděkoval stávajícímu výboru, disciplinární
komisi, V. Glazovovi, L. Dvořákové, K. Projsové, E. Farové, M. Panochovi,
V. Šimákovi a K. Padělkové za aktivní činnost během pandemie

e. Ondra Crhák slíbil že Obscura bude do konce října 2021
f. Eliška Farová apelovala na založení samostatných stránek pro Obscuru

kvůli přehlednosti
g. M. Cáp se rád poslouchá, schváleno audiovizuální většinou
h. K výročním zprávám za roky 2020 a 2021 nebyly žádné další dotazy ani

připomínky
i. Výroční zprávy byly schváleny 35-0-0 a to dvakrát (opakované hlasování,

protože M. Cáp neumí počítat)
5. Představení revizní zprávy

a. Revizní zprávu a činnost DK prezentovala dosavadní předsedkyně RK
Marta Harasimowicz

b. Za všechno špatné může David Smrček (krom toho za co může Tomáš
Konečný – neproběhla novelizace stanov spolku a korekce slepých míst)

c. RK schválila odpuštění poplatků za pandemický rok, na jaře zrušila výzvu
o zaplacení a neproběhlo tedy vyhazování neplatících/neaktivních členů

d. Za rok 2020 nebyla svolána valná hromada (podle odůvodnění ve zprávě
který bude zaslána emailem), díky čemuž došlo k prodloužení mandátů

e. DK oceňuje činnost stávajících orgánů i přes prodloužený mandát a
nestandardní situaci včetně zapojení členů spolku mimo výbor

f. M. Cáp se naučil přiblížit word a sklidil všeobecný potlesk
g. Valná hromada vzala revizní zprávu na vědomí

6. Různé
a. Šimon Vobořil navrhl Jindřicha Šavela na čestné členství za to, že je

špatný příklad
i. Neschváleno poměrem 7-16-9

b. M. Cáp navrhuje na čestné členství:
i. O. Crháka za zásluhy o spolek, dlouholeté členství a vedení spolku,

práci na propagaci, organizaci přípravných i seznamovacích kurzů i
nespočetných dalších akcí – optická většina mínus O. Crhák
schválila

ii. V. Křišťana za zásluhy o spolek, dlouholeté členství a aktivitu ve
spolku, přípravu seznamovacích kurzů a jejich pyrotechnického
zajištění, ochotu dělat vše potřebné a úspěšnou invazi do Polska –
optická většina schválila

c. M. Harasimowicz navrhla čestné členství M. Cápa za rozvoj aktivit,
organizaci odborných akcí, zásluhy o osobní konsolidaci spolku v
posledních dvou letech – schválila optická většina mínus M. Cáp

7. Přestávka
a. Předseda M. Cáp vyhlásil přestávku 5 minut



b. Trvala 10 minut
8. Ustavení volební komise

a. Do volební komise se přihlásili M. Jelínek, K. Kolros, O. Crhák a O. Beneš
i. Volební komise ve výše zmíněném složení byla odsouhlasena

optickou většinou
ii. M. Jelínek zvolen předsedou volební komise
iii. 21:11 předal M. Cáp řízení valné hromady volební komisi

9. Volba předsedy/předsedkyně
a. Předseda VK M. Jelínek seznámil přítomné s průběhem volby

předsedy/předsedkyně
b. Navržení kandidáti

i. Vjačeslav Glazov navrhuje sám sebe, roč. 1. roč. NMgr HOS
ii. K. Švandová navrhuje M. Vašíka (přijímá), 1. roč. PhD. UČD
iii. další návrhy nebyly předloženy

c. První představení přednesl Vjačeslav Glazov
i. V. Glazov chválí předchozí výbor za zapojení svého jinak

neaktivního ročníku k činnosti ve spolku
ii. Chce navázat na tradici otevřenosti a spojování studentů, vytvářet

příjemné prostředí pro studenty
iii. Zasadí se o navázání spolupráce s dalšími spolky, veřejné výstupy i

mimo fakultu
d. Další představení přednesl Miroslav Vašík

i. Sebereflexe (chtěl by věnovat spolku více času - zahraničí,
diplomová práce), chce spolku věnovat čas, co údajně ještě má

ii. Prezentuje svoje zkušenosti se spolkem a zdůrazňuje svoji
dosavadní činnost

iii. Spolek potřebuje administrativně restaurovat
e. Předseda VK M. Jelínek opět seznámil přítomné s průběhem volby

předsedy/předsedkyně
f. Volba proběhla bez obtíží, námitek a byla ukončena
g. Odevzdáno platných hlasů 33, 1 neplatný
h. Výsledek:

i. V.Glazov 21 hlasů
ii. M. Vašík 12 hlasů

i. Novým předsedou spolku byl zvolen Vjačeslav Glazov
j. Proslov nového předsedy

i. V. Glazov chtěl poděkovat všem, kdo pro něj hlasovali
ii. Doufá, že dokáže navázat na práci dosavadního předsedy
iii. Děkuje Mirkovi Vašíkovi

10.Volba místopředsedy/místopředsedkyně
a. Návrhy:

i. V. Glazov navrhuje E. Farovou, E. Farová přijímá (1. Nmgr. UČD)



ii. T. Matys navrhuje M. Panochu, M. Panocha nepřijímá (3. roč. Bc.
UČD)

iii. L. Říha navrhuje M. Vašíka, M. Vašík nepřijímá (1. roč. PhD. UČD)
iv. M. Harasimowicz navrhuje V. Šimáka, V. Šimák nepřijímá (2. roč.

NMgr USD)
v. M. Panocha navrhuje M. Hrůzu, M. Hrůza přijímá (1. Bc UČD)

vi. L. Říha navrhuje M. Wolfa, M. Wolf přijímá (1. Nmgr UČD)
b. Předseda VK uzavřel kandidatury
c. Eliška Farová se představila

i. Má ráda spolek a děkuje Ondrovi Crhákovi a Michalu Cápovi
ii. Vyzdvihuje svou aktivitu v Obscuře a během online akcí
iii. Chce pokračovat v nastartované činnosti spolku
iv. Souhlasí s Mirkem v potřebě administrativního ukotvení spolku a

bere si to na starost
v. Věří, že bude pro spolek makat i když nebude zvolená

vi. T. Matys se ptá, jak bude slučovat Obscuru a místopředsednictví:
1. Eliška hodlá Obscuru předat, ale věří, že pokud se nenajde

nástupce, tak to bude zvládat
d. Miloš Hrůza se představil

i. M. Hrůza děkuje za důvěru
ii. Otmar se ptá, jestli bude férový jarmark:

1. Miloš odpovídá, že oponenti jsou lháři a že Michal Hrůza je
jeho bratr

e. Martin Wolf se představil
i. M. Wolf nečekal kandidaturu
ii. Pokud by se náhodou stal místopředsedou, utopí spolek v kultuře
iii. Bez dotazů

f. M. Jelínek vysvětlil průběh volby místopředsedy/místopředsedkyně
g. Volba proběhla bez námitek
h. Odevzdáno platných 34, neplatných 0 hlasů
i. M. Hrůza 4, M. Wolf 5, E. Farová 25
j. Eliška Farová se stává novou místopředsedkyní spolku
k. Proslov nové místopředsedkyně

i. Eliška asi děkuje
ii. N eodvolává, co slíbila
iii. Bude se snažit držet toho, co slíbila a doufá, že to dopadne

dobře
11. Volba výboru

a. Nominace
i. V. Glazov navrhuje M. Vašíka, M. Vašík odmítá (1. roč. PhD. UČD)
ii. K. Padělková navrhuje M. Panochu, M. Panocha přijímá (3. roč. Bc.

UČD)



iii. V. Šimák nominuje L. Dvořákovou, L. Dvořáková přijímá (3. roč. Bc.
HES)

iv. L. Říha navrhuje K. Brtkovou, K. Brtková přijímá (3. roč. Bc. UČD a
PVH)

v. J. Nelibová navrhuje M. Wolfa, M. Wolf přijímá (1. roč. NMgr. UČD)
vi. M. Vašík navrhuje T. Kotrouše, T. Kotrouš přijímá (1. roč. Bc. UČD)
vii. J. Izdný navrhuje V. Šimáka, V. Šimák nepřijímá (2. roč. NMgr USD)
viii. K. Brtková navrhuje T. Matyse, T. Matys přijímá (3. roč. Bc. UČD a

BOH)
ix. M. Hrůza navrhuje K. Švandovou, K. Švandová nepřijímá (1. roč.

NMgr. Arabsitika)
x. K. Švandová navrhuje K. Kovářovou, K. Kovářová přijímá (1. roč.

Bc. UČD)
xi. K. Padělková nominuje J. Dvořáka, J. Dvořák přijímá (1. roč. Bc.

UČD)
xii. M. Hrůza navrhuje A. Indrucha, A. Indruch nepřijímá (1. roč. Bc.

UČD)
b. Předseda VK uzavřel nominace
c. Představení kandidátů

i. Marek Panocha
1. M. Panocha děkuje za nominaci a představuje se
2. Rekapituluje covid a chválí ho i démonizuje
3. Rekapituluje svoji aktivitu ve spolku, vyzdvihuje

prezentace knih
4. Chce zapojit svůj ročník i další covidové ročníky
5. Prohlašuje, že „historie je super“
6. Bez otázek, ano (odpověď na hromadnou otázku od M.

Vašíka)
ii. Lucie Dvořáková

1. Děkuje za nominaci, děkuje předchozí komisi za její činnost
a aktivitu

2. Nabízí krev, pot a slzy
3. Bez otázek, ano určitě (odpověď na hromadnou otázku od

M. Vašíka)
iii. Klára Brtková

1. Klára děkuje za neočekávanou nominaci
2. Vyzdvihuje, že je nezkušená a chce pomoct ve spolupráci se

zkušenějšími členy spolku
3. Chce předávat dál zkušenosti, co už má
4. Bez otázek, ano i když počítá s obtížemi (odpověď na

hromadnou otázku od M. Vašíka)
iv. Martin Wolf



1. Martin nečekal že se stane Janou Bobošíkovou voleb
2. Nemá zkušenosti, ale rád se zapojí a udělá vše co bude v

jeho silách
3. Jeho jedinou devizou je kultura a bude za ni lobbovat
4. Bez dotazů, ano i když počítá s obtížemi (odpověď na

hromadnou otázku od M. Vašíka)
v. Tomáš Kotrouš

1. Děkuje za nominaci M. Vašíkovi
2. Spolek mu za pár týdnů přijde na fakultě velice dobrý a cení

angažovanost
3. Bez dotazů, ano (odpověď na hromadnou otázku od M.

Vašíka)
vi. Tomáš Matys

1. Ještě nečekanější nominace než Karel Gott
2. Chce se angažovat v Pište dějiny
3. Zaručuje se za vstupování prvních ročníků, druháku i jejich

ročníku
4. Zaručuje vstup literatury a podporuje jej (je dvouobor BOH) a

chce podporovat literaturu a tím se vyčerpal
5. J. Izdný se ptá na bohemistické technikálie nejasné povahy,

někdo se ptá ohledně bohemistického spolku a na mezi
spolkové aktivity

a. T. Matys chce spojovat spolky a podpořit společnou
činnost

b. T. Matys si myslí že je a rád se zapojí a bojí se o
kulturní akce (odpověď na hromadnou otázku od M.
Vašíka)

vii. Karolína Kovářová
1. Chce projev zkrátit
2. Jmenuje se Karolína a nemá absolutně žádné zkušenosti

krom seznamovacího kurzu
3. Na gymnáziu se až v přemíře organizovala a je dobrá ve

zlepšování věcí
4. Bez otázek, ano (odpověď na hromadnou otázku od M.

Vašíka)
viii. Jan Dvořák

1. Nominace nečekaná, když sem šel, nečekal to
2. Nemá zkušenosti krom seznamovacího kurzu, přípravných

kurzů a cení spolek jako přínos
3. Chce pomoct prvákům s jejich zapojením
4. M. Vašík se na závěr ptá všech kandidátů:



a. Hrozí, že výbor bude vykonávat v distanční formě a
ptá se na jejich přípravu distanční a mentální

b. Odpověď: Ano
d. Předseda VK seznámil s průběhem voleb
e. Odevzdáno 34 platných hlasů
f. M. Panocha 28, L. Dvořáková 19, K. Brtková 15, M. Wolf 12, T. Kotrouš 5,

T. Matys 7, K. Kovářová 12, J. Dvořák 2
g. Nový výbor byl ustaven ve složení Marek Panocha, Lucie Dvořáková a

Klára Brtková
12.Volba disciplinární komise

a. návrhy:
i. M. Cáp nominuje K. Švandovou, K. Švandová přijímá (1. roč. NMgr.

Arabistika)
ii. J. Izdný nominuje V. Šimáka, V. Šimák nepřijímá (2. roč. NMgr

USD)
iii. M. Harasimowicz nominuje K. Padělkovou, K. Padělková přijímá (1.

roč. NMgr. USD a Iberoamerikanistika)
iv. M. Wolf nominuje K. Projsovou, K. Projsová přijímá (3. roč. Bc.

HES)
v. Vítek navrhuje M. Cápa, M. Cáp hlasitě protestuje a odmítá (3. roč.

PhD. UČD)
vi. M. Harasimowicz nominuje L. Říhu, L. Říha přijímá (5. roč. Bc.

UČD)
vii. J. Izdný nominuje T. Peckovou, T. Pecková zděšeně nepřijímá (1.

roč. NMgr. USD)
viii. M. Panocha nominuje J. Nelibovou, J. Nelibová přijímá (1. roč.

NMgr. UČD)
b. Představení kandidátů

i. Karolína Švandová
1. Bude trávit rok hodně cestovně, a proto přechází do

aktivních záloh a chce “dohlížet a trestat”
2. Bude k dispozici, jak jen to bude možné
3. Bez dotazů

ii. Karolína Padělková
1. Všichni jí známe, ale přesto se představila
2. Odvolává se na M. Cápa a lásku k byrokracii
3. O. Beneš se ptá komu patří Falklandy:

a. K. Padělková odpovídá, že zná pouze Malvíny
b. M. Jelínek odpovídá za kandidátku, že Malvíny “jsou

srdce Srbije”
iii. Kateřina Projsová

1. Děkuje moc za nominaci



2. Nabízí spolku pokračování své činnosti v organizaci akcí
3. Odvolává se na svoje zkušenosti s komandováním lidí
4. B ez dotazů

iv. Johana Nelibová
1. Děkuje M. Panochovi za nominaci
2. Neví, co říct a ráda udržuje disciplínu
3. B ez otázek

c. Předseda seznámil přítomné s průběhem voleb
d. Hlasování proběhlo bez problémů a obstrukcí
e. Odevzdáno 34 platných, 0 neplatných hlasů
f. K. Švandová 33, K. Padělková 33, K. Projsová 23, J. Nelibová 10
g. Komise ustavena ve složení Karolína Švandová, Karolína Padělková a

Kateřina Projsová
h. Řízení valné hromady i spolku bylo předáno novému předsedovi V.

Glazovovi
13.Různé

a. J. Izdný vzpomíná na založení spolku v P200 a varuje před tím, aby to
nové vedení nepodělalo

Zapsal Vojtěch Šimák


